

PROJEK PENAMBAHBAIKAN DAN PENYENGGARAAN SEKOLAH MENGGUNAKAN PERUNTUKAN TABUNG KHAS (PPKHAS) 2018
NOTIS PELAWAAN SEBUTHARGA KERJA-KERJA SEBUTHARGA PPKHAS 2018 / PEJABAT PENDIDIKAN DAERAH MUAR

NO. SEBUT HARGA: JPJ.MR-2019-36

KERJA PEMBAIKAN DAN PENYELENGGARAAN TANGKI AIR SEDUTAN SERTA SISTEM BEKALAN AIR DAN LAIN-LAIN KERJA BERKAITAN DI SMK SULTAN ALAUDDIN RIAYYAT SHAH 1, SK-FELCRA BUKIT KEPONG, SK LIANG BATU, MUAR

Tawaran ini adalah dipelawa kepada kontraktor-Kontraktor berkelayakan bagi menyertai Sebut Harga seperti berikut:-

NO. SEBUTHARGA / TAJUK KERJA	TARAF KONTRAKTOR	SYARAT KELAYAKAN MENYERTAI	LAWATAN TAPAK		TARIKH DOKUMEN BOLEH DIDAPATI	TARIKH TUTUP TAWARAN
			TEMPAT	TARIKH / MASA		
NO. SEBUT HARGA: JPJ:MR-2019-36 KERJA PEMBAIKAN DAN PENYELENGGARAAN TANGKI AIR SEDUTAN SERTA SISTEM BEKALAN AIR DAN LAIN-LAIN KERJA BERKAITAN DI SMK SULTAN ALAUDDIN RIAYYAT SHAH 1, SK FELCRA BUKIT KEPONG, SK LIANG BATU, MUAR	BUMIPUTERA	Pemegang Sijil Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM) Pemegang Sijil Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB), Gred G2 di bawah Kategori CE Kejuruteraan Awam, Pengkhurusan CE 20 Pemegang Sijil Perakuan Pendataran Kontraktor (PPK) Pemegang Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) Pemegang Sijil Taraf Bumiputera (STB)	DEWAN MAWADDAH, SK LIANG BATU, MUAR Tapak sekolah (Taklimat Projek & Lawatan T apak) DIWAJIBKAN	16/10/2019 (RABU) Jam : (10.00 pagi)	Semasa lawatan tapak	22/10/2019 (SELASA) Jam : 12.00 T/hari



1. Sebut Harga yang telah lengkap perlu dicop serta diandatangani seperti mana arahan dalam dokumen Sebut Harga.
2. Semua dokumen yang dihantar hendaklah lengkap seperti mana yang disenaraikan dalam senarai semak Dokumen Sebut Harga. Tawaran yang lewat diterima serta tidak lengkap tidak akan dipertimbangkan.
3. Dokumen Sebut Harga boleh didapati secara PERCUMA (semasa lawatan tapak). Kontraktor hendaklah membawa siji asal Sijil Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM), Sijil Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB), Sijil Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK), Sijil Taraf Bumiputera (STB), serta satu salinan bagi setiap sijil tersebut semasa mengambil dokumen Sebut Harga. Dokumen Sebut Harga boleh diperolehi sebagaimana tarikh di atas dan pada waktu seperti berikut:-

Hari :	Ahad – Rabu	- Jam 8:30 Pagi - 12.30 Tengahari
		- Jam 2.15 Petang - 04.30 Petang
	Khamis	- Jam 8.30 Pagi - 12.00 Tengahari
		- Jam 2.45 Petang - 03.30 Petang

4. Setiap penyebutharga yang hendak memasuki Sebut Harga adalah DIWAJIBKAN HADIR KE TAKLIMAT DAN LAWATAN TAPAK SEBUT HARGA. Penyebutharga yang menghadiri taklimat mesitilah terdiri daripada Ahli Lembaga Pengarah sahaja dan TIDAK BOLEH MEWAKILKAN pegawai selain daripada penama dalam Sijil Perakuan Pendaftaran Kontraktor atau Sijil Akuan Pendaftaran Syarikat, Kementerian Kewangan selaras dengan 1 Pekeliling Perbendaharaan: PK2/2013.
5. Dokumen Sebut Harga yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri serta ditulis Nombor Sebut Harga, Nama Projek dan Tarikh Tutup dan dimasukkan ke dalam Peiti Sebut Harga di Unit Pembangunan dan Perolehan, PPD Muar pada tarikh yang ditetapkan sebelum jam 12.00 tengahari.
6. Pejabat Pendidikan Daerah Muar, Jabatan Pendidikan Negeri Johor dan Kementerian Pendidikan Malaysia (KPM) tidak terikat untuk menerima tawaran terendah atau mana-mana tawaran.

